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Abstract (en)
A treatment table (1), in particular for physical therapy purposes, in which the support surface (2) consists of a number of support surface parts (3, 4,
5, 6) connected to one another via hinges (7, 8, 9), and the support surface (2) can be pivoted, via a connection hinge (8) on the telescopic, vertical
column (10), about the axis of articulation (28) of the connection hinge (8), which extends transversely to the longitudinal direction of the support
surface (2), and about a longitudinal axis (19) extending perpendicular thereto in the longitudinal direction of the support surface (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Behandlungstisch (1), insbesondere für physikalische Therapiezwecke, bei dem die Auflagefläche (2) aus mehreren über Gelenke (7,
8, 9) miteinander verbundenen Liegeflächenteilstücken (3,4,5,6) besteht, und die Auflagefläche (2) über ein Verbindungsgelenk (8) an der
teleskopierbaren vertikalen Säule (10) um die Gelenkachse (28) des Verbindungsgelenks (8), die quer zur Längsrichtung der Auflagefläche (2)
verläuft, und um eine senkrecht dazu in Längsrichtung der Auflagefläche (2) verlaufende Längsachse (19) verschwenkbar ist.
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